
    
 

Vragen aan het college van B&W 

Forum : Samenleving 

Datum : Dinsdag 3 december 2024 

 

Vragen over het raadsvoorstel: Voorbereidingskrediet Verduurzaming & Renovatie de Schilp. 

 

Deze subsidie vereist dat de verduurzaming binnen 36 maanden na toekenning (05-02-2024) wordt voltooid.  

U geeft zelf aan dat de gestelde termijn van 36 maanden voor het realiseren van de DUMAVA-werkzaamheden 

uitdagend is, tegelijkertijd beschrijft u wel dat het binnen de huidige planning wel haalbaar is. 

De deadline voor het afronden van de verduurzamingswerkzaamheden gekoppeld aan de DUMAVA subsidie eindigt 

op 05-02-2027. 

Vragen: Waarop berust de huidige planning? En waarom is er niet voor gekozen om 10 maanden eerder te beginnen 

met duurzaamheid gerelateerde werkzaamheden en aansluitend daarop de renovatie werkzaamheden uitvoeren? 

Hoe is deze vertraging tot stand gekomen?  

 

Om gemeentelijk vastgoed te verduurzamen, is er een subsidie van € 2.500.000 toegekend. Tegelijkertijd leest onze 

fractie, in het voorstel, dat de maximale hoogte van de DUMAVA-subsidie in 2024 al teruggebracht is naar € 

1.500.000,- . In de besluitbrief van de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland leest onze fractie het volgende: 

…Ik heb besloten om u subsidie van € 2.500.000,00 toe te kennen voor het energieadvies en/of het uitvoeren van de 

maatregel(en) voor verduurzaming van uw gebouw met kadastrale aanduiding RKW01 C 2722. ……U krijgt een 

voorschot van € 1.750.000,00. U ontvangt dit bedrag binnen een week op rekeningnummer NL15BNGH0285007424 

ten name van Stadhuis Rijswijk. De resterende 30% van uw subsidie, ontvangt u na uitvoering van de maatregelen 

en nadat uw vaststellingsverzoek positief beoordeeld is. 

Vraag: Kunt u de twee verschillende subsidiebedragen uitleggen, en kunt u ook de verlaging van deze subsidie met 

onderbouwing toelichten? 

 

De Renovatie & Verduurzaming is een forse ingreep voor het complex de Schilp. Aannemelijk is dat deze voor een 

periode gesloten zal moeten worden. Waarbij sportactiviteiten, en in het bijzonder zwemlessen hinder van zullen 

ondervinden. Naar onze mening zullen een paar zomervakantieperiodes de revue passeren alvorens de 

werkzaamheden voltooid zijn. 

Vraag: Naast dat u de voorkeur heeft de werkzaamheden in de zomerperiode te laten uitvoeren, heeft u ook 

overwogen met collega’s van Den Haag en Delft in gesprek te gaan om mogelijkheden te verkennen teneinde 

(tijdelijk) gebruik te kunnen maken van de faciliteiten aldaar? Zo niet, waarom niet? 

 

Fractie Partij voor Gelijkheid en Rechtvaardigheid (PG&R) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


